
PROTOKOLL vid sammanträde den 18/2/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen samt A. Grunander som 
representant för sektionsstyrelserna, K. Lundberg 
för revisorerna och S. Bergh för fotbollssektionen.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet med en genomgång av de aktuella 

frågor, som vid ett senare skede på kvällen skulle tas upp för diskussion 
med sektionsrepresentanterna vid den s.k. ordförandekonferensen. Förslag 
till dagordning godkändes.

§ 2.
På grund av föreningens ansträngda ekonomiska läge diskutera

des orsakerna härtill och vilka åtgärder, som lämpligen borde tillgripas 
för att åstadkomma viss balans i rörelsen. Angelägenhetsgraden på vissa 
fordringar måste prövas med största grannlagenhet och över huvud taget 
måste, för att medel till fotbollsarbetets gnisselfria bedrivande ej 
skulle saknas, moratorium skaffas fram åtminstone till dess vissa medel 
från ishockeyverksamheten kunde bli tillgängliga.

Frågan om en kassadiktator skulle tillsättas eller om en kommitté 
skulle ges fullmakt handha de ekonomiska ärendena löstes genom beslut 
att utse en 4-mannakommitté på följande personer:

Å. Dunér
G. Rinman
A. Malmgren
K. Lundberg
Förutsättningen för att Lundberg skulle ingå i kommittén sade han 

sig göra beroende på om föreningens två övriga revisorer godkände hans 
medverkan. (Detta godkännande lämnades senare av revisorerna Edberg och 
Hedvall).

§ 3.
Ordföranden avslutade förhandlingarna för att övergå till sam

manträde med i § 1 omnämnt föreningsorgan. För detta sammanträde upp
rättas särskilt protokoll.


